


# CLASSIC DRIVER



## 1988 Ferrari Testarossa

Lot sold	<b>USD 0</b> EUR 0 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1988	Condition	Used
Lot number	132	Location	
		Exterior colour	Other
		Car type	Other

### Description

To Be OFFERED AT AUCTION WITHOUT RESERVE at RM Sothebys' Paris event, 5 February 2020.

Estimate:

€60,000 - €80,000

- Offered from the Poster Car Collection
- Exceptionally well preserved with just under 6,050 miles from new
- Finished in its original colours and retains its original engine
- Includes its original window sticker, owner's manuals, toolkit, and six-piece Schedoni luggage set

Built as a U.S.-specification example, this Testarossa was completed by Ferrari in November of 1987 and finished in Nero paintwork over a matching Nero interior. As evidenced by its original window sticker, the car was shipped from Maranello to Los Angeles and placed on a truck destined for Grand Prix Motors in Seattle, Washington. Its first owner was George Heiser of Seattle, and he took delivery of his new Ferrari on 14 March 1988.

Heiser retained his Testarossa until at least 1995, when it was purchased by Keith R Beneson of Kent, Washington. The car remained with him for nearly twenty years, travelling just 5,949 miles from new. Purchased by the current owner in 2015, the Testarossa was exported to the UK, where it has remained ever since.

In July of 2016, the car received an engine-out service, which included replacing the cambelts. Since then, the car has been driven less than fifty miles, and it remains in excellent condition inside and

out. In addition to the aforementioned original window sticker, the car is offered with its original owner's manuals (including the original service manual), toolkit, jack, and a six-piece Schedoni luggage set.

- Provient de la "Poster Car Collection"
- Exceptionnellement bien préservée, moins de 6 050 miles [9 736 km] d'origine
- Couleurs d'origine, moteur d'origine
- Autocollant d'identification, manuels d'utilisation, trousse à outils et jeu de six bagages Schedoni d'origine

Produite aux spécifications américaines, cette Testarossa est sortie des usines Ferrari en novembre 1987, de teinte Nero avec intérieur Nero assorti. Comme le montre son autocollant d'identification d'origine, cette voiture a été envoyée de Maranello à Los Angeles et placée sur un camion à destination de Grand Prix Motors, à Seattle, Washington. Son premier propriétaire était George Heiser, de Seattle, qui a pris livraison de sa nouvelle Ferrari le 14 mars 1988.

Heiser a gardé sa Testarossa au moins jusqu'en 1995, date à laquelle elle a été achetée par Keith R. Beneson, de Kent, Washington. La voiture est restée entre ses mains pendant presque 20 ans, ne totalisant que 5 946 miles [9 570 km] depuis l'origine. Achetée en 2015 par son actuel propriétaire, cette Testarossa a été importée en Angleterre où elle est restée depuis.

En juillet 2016, elle a bénéficié d'une opération d'entretien complet du moteur, déposé pour faciliter le remplacement des courroies de distribution. Depuis, cette voiture a parcouru moins de 50 miles [80 km] et se présente en excellent état extérieur et intérieur. En plus de l'autocollant d'identification mentionné plus haut, la voiture est vendue avec ses manuels d'utilisation (dont le carnet d'entretien d'origine), trousse à outils et jeu de six bagages Schedoni d'origine. To view this car and others currently consigned to this auction, please visit the RM website at [rmsothebys.com/en/auctions/pa20](https://rmsothebys.com/en/auctions/pa20).

RM Auctions Ltd



**First name** Augustin

**Last name** Sabatie-Garat

39-42 New Bond Street

London

W1S 2SQ

United Kingdom

**Phone** +44-02078517070

<https://rmsothebys.com/en/auctions/pa20>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/testarossa/1988/723978>

© Classic Driver. All rights reserved.